

設施 Facilities



有用連結 Useful Links



醫院管理局
Hospital Authority



智友站
Smart Patient



HA GO



社會福利署
Social Welfare Department



照顧者支援專線182 183
Designated Hotline for Carer Support



醫健通
eHealth

聯絡我們 Contact us



九龍將軍澳靈實路8號靈實醫院信望愛樓一樓
1/F Trinity Block, Haven of Hope Hospital, 8 Haven of Hope Road, Tseung Kwan O, Kowloon

(852) 2703 8381

hhhicsc@ha.org.hk



靈實醫院網頁
Haven of Hope Hospital
Website



靈實綜合照顧者 支援服務

Haven of Hope Integrated Carers' Support Services



一個結合健康資源、病人及照顧者支援站、
義工培訓及醫社合作的匯聚交流中心

A one-stop service for health resources, patient and carer
support, volunteer training and medical social collaboration

宗旨

Objectives

病人及照顧者賦能及支援
Patient and Carer Empowerment and Support

支援病友組織
Support to Patient Groups

義工服務及發展
Volunteer Service and Development

社區協作及建立夥伴關係
Community Engagement and Partnership

服務範圍

Scope of Services

提供健康資訊

Provision of Health Information

為大眾提供健康資訊、社區服務資源、以及與健康和照顧者相關的書籍和刊物。
Health-related books, publications, pamphlets and information on community services are provided for the public.

建立義工網絡

Volunteer Network

我們積極發展義工培訓活動和服務，歡迎各階層人士積極參與，向病人表達關懷，建立關愛互助的社區。
Volunteer training activities are held regularly. People from different walks of life are welcome to actively participate in patient support and volunteer services, showing their loving care to patients and their carers.

社區協作及建立夥伴關係

Community Engagement and Partnership



醫院團隊竭力聯繫社區夥伴，發展醫社合作和發揮協作的精神。透過建立資訊平台，提高大眾對個人健康管理的意識，以及加強對長期照顧者及出院院友的支援。

The Hospital team works closely with community partners to develop medical-social collaborations. Our services aim to set up an information platform to raise public awareness of personal health management as well as strengthen support for carers and discharged patients.

病人及照顧者支援服務

Patient and Carer Support Service

透過講座、工作坊和支援小組，協助病人在復康過程中建立長期支援網絡，紓緩照顧者的壓力。
Through health talks, workshops and support groups, our services strive to assist patients in establishing long-term support networks during rehabilitation and alleviate carers' stress.



請掃描二維碼
Please scan QR code

復康用具借用服務

Rehabilitation Equipment Loan Service

提供基本復康輔助用具短期外借服務，以便院友在出院時得到及時的支援。
Carers and patients can borrow basic rehabilitation equipment from the centre for short-term use upon discharge.



自助健康檢查站

Physical Examination Corner

備有血壓計、身體質量指數和血氧儀，供公眾自行作檢查。
A blood pressure monitor, a body mass index (BMI) machine and an oximeter are in place for the general public to have self-service health check.



視像探訪服務

Tele-visits

突破地域或探訪限制，協助安排視像探訪，以遙距方式讓病友與家人保持聯繫。
The team helps to arrange tele-visits that allow communication between patients and their families without geographical or visiting restrictions.

